
1 

 

Protokół nr 23/20 
z posiedzenia Komisji Finansów i Skarbu Miasta   

w dniu 25 sierpnia  2020  roku 
 

Na ogólną liczbę 17 członków  Komisji, w posiedzeniu  uczestniczyło 17, zgodnie 
z załączoną listą obecności  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zgodnie z listą obecności  
 

Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Informacja Prezydenta o dokonanych przez niego zarządzeniami zmianach w 

budżecie (Zarządzenie nr 197/20 z 10.07.2020, 199/20 z 14.07.2020, 209/20 z 

30.07.2020 r.118/20 z 18.08.2020 r.). 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał:  

a) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia WPF na lata 2020 – 2034 /druk nr 

466, 466/1, 466A/, 

b) zmieniającej uchwałę Nr 205/XVIII/19 z dnia 18 grudnia 2019 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu miasta Łomża na rok 2020  /druk nr 467, 467/1, 467/2, 

467B/  

4. Sprawy różne. 
 

Przebieg posiedzenia: 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Mariusz Tarka - Przewodniczący 

Komisji. Członkowie Komisji uwag nie zgłosili i Komisja realizowała porządek jak 

wyżej. 
 

Ad. 1 
Przewodniczący  poprosiła o uwagi do protokołu nr 22/20 z posiedzenia Komisji 

Finansów.  

Radni uwag nie zgłosili,  protokół z poprzedniego posiedzenia członkowie 

komisji  przyjęli. 
 

Ad. 2 
 

Mariusz Tarka – Przewodniczący wprowadzając do tematu poprosił o uwagi do 

zarządzeń Prezydenta w sprawie zmian w budżecie. 

Zmiany zawarte w Zarządzeniach przybliżyła Bożena Szypulska – Kierownik 

Oddziału Budżetu. 

Przewodniczący poprosił o przybliżenie  w wydatkach inwestycyjnych 

przeniesienia kwoty 100 tys. zł na Stowarzyszenie Edukator, gdzie placówki miejskie 

maja problemy finansowe z dostosowaniem szkół do przepisów p.poż., czy też 

dostosowaniem samej szerokości drzwi.  

Andrzej Stypułkowski – Z-ca Prezydenta odpowiadając wyjaśnił, że pozycja 

związana ze zwiększeniem kwoty na tej pozycji jest wynikiem zawartego  

porozumienia pomiędzy miastem, a Stowarzyszeniem Edukator, na mocy którego 

Miasto zobowiązało się do przeprowadzenia prac remontowych w obiektach miejskich, 
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które są użytkowane przez Stowarzyszenie i nie wykonanie tego porozumienia będzie 

wiązało  się z wyegzekwowaniem tych zobowiązań na drodze sądowej.  

Kierownik Oddziału Budżetu dodała, że Miasto miało zobowiązania wobec 

Stowarzyszenia za nie przekazana dotację za wczesne lata, ponieważ wówczas 

przepisy nie były jednoznaczne w zakresie  przyznawania dotacji i miasto przyznawało 

ją na korzyść  Miasta. Część jednostek niepublicznych zwróciło się do Sądu o 

przeliczenie tej dotacji i w wyniku wyroków sądowych Miasto zwracało te niedopłacone 

dotacje. Edukator również miał taka należność i to porozumienie  realizuje te wydatki. 

Wartość tego porozumienia to łączne nakłady  1.200.974 zł, na  rok 2020 była kwota 

447 tys. zł i na 2021 jest kwota 674 tys. zł. 

Radni nie zgłosili więcej uwag i wątpliwości. 
 

Ad. 3 a, b 
 

Przewodniczący  wprowadzając do tematu zwrócił uwagę, że radni otrzymali 

materiały prosi więc o uwagi i głosy w dyskusji.  

Proponowane zmiany, zawarte w drukach 466, 466/1, 466A, 467, 467/1, 467/2, 

467B przybliżyła radnym Bożena Szypulska – Kierownik Oddziału Budżetu. Dodała, 

posiada już analizę realizacji budżetu na koniec lipca 2020 r. i wydatki bieżące są 

zrealizowane w 56% na 59% planowych, majątkowe w 34,44%, natomiast wydatki 

ogółem w 51%, natomiast dochody za 7 miesięcy – bieżące  61,69%, majątkowe w 

42%, średnio dochody w 61,67%. Jeżeli chodzi o wydatki na płace to np. dla 

nauczycieli w Dz. 801 § 401 wykonanie jest 60,4%, natomiast wyższe trochę 

niepokojące jest wykonanie na energii elektrycznej 62,74% i będą musieli znaleźć 

jakieś środki na to zadanie, łącznie cały budżet na wynagrodzenia wykonanie 58,92%, 

czyli planowo ZUS też planowo, energia elektryczna ogólnie planowo, ale w oświacie 

koniczne będą przesunięcia.  

Przewodniczący zwrócił uwagę, ze praktycznie  w związku z COVID energia 

praktycznie nie była wykorzystywana. 

Kierownik O. Budżetu zwróciła uwagę, że rachunki za energię tak są 

skomponowane, że większość stanowią opłaty stałe, ale w bursach, placówkach np. 

lodówki musiały działać. Gdyby nie zdalne nauczanie braki byłyby wyższe, ponieważ 

były duże podwyżki energii, a w chwili obecnej miasto ma obsługę z rządowej firmy 

energetycznej i nie ma możliwości negocjowania cen.  

Radny Dariusz Domasiewicz poprosił o wyjaśnienie, czy rachunki za energię w 

mieści naliczane są miesięcznie. 

Kierownik O. Budżetu potwierdziła, że tak. 

Radny Witold Chludziński poprosił o wyjaśnienie kwestii w druku 467/1 

przesunięcia kwoty 224 zł pomiędzy paragrafami na zadaniu przebudowa zabytkowej 

hali targowej na halę kultury, skąd taka dokładność. 

Kierownik O. Budżetu wyjaśniła, że projekt ten kończy się płacone są ostatnie 

faktury i z rozliczenia całego projektu  wynikły takie różnice.  

Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono i Komisja w wyniku głosowania 10 

głosami za, przy braku przeciwnych i 7  wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała 

projektu uchwały z autopoprawką w sprawie zmian w WPF na lata 2020 – 2034. 
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Następnie Komisja w wyniku głosowania 10 głosami za, przy braku przeciwnych 

i  7 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z autopoprawką 

zmieniającej uchwałę Nr 205/XVIII/19 z dnia 18 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu miasta Łomża na rok 2020. 

 
Ad. 4  
 
 W sprawach różnych nie zgłoszono problemów.  
 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

                                                                                Przewodniczący 
  Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              

                 Mariusz Tarka 
Protokołowała: 
 

D. Śleszyńska 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 25 sierpnia 2020 r. 

 
w sprawie zmian w WPF na lata 2020 - 2034 /druk nr 466. 466/1, 466A/ 
 

 
Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta dotyczący uchwały w  

sprawie zmian w WPF na lata 2020 - 2034 /druk nr 466, 466/1, 466A /  analizowała na 

posiedzeniu w dniu 08 lipca 2020 r. i po wnikliwej analizie materiałów oraz dyskusji, w 

wyniku głosowania  10 głosami za, przy braku przeciwnych i 7 wstrzymujących 

pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały z autopoprawką w sprawie zmian w WPF 

na lata 2020 – 2034. 

 
 

                                                                                 Przewodniczący 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
                 Mariusz Tarka 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 25 sierpnia 2020 r. 

 
 
w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2020 /druk nr 467, 467/1, 467/2, 467B/ 
 
 
 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta dotyczący uchwały w  
sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2020 /druk nr 467, 467/1, 467/2, 467B 
analizowała na posiedzeniu w dniu 25 sierpnia 2020 r. i po wnikliwej analizie 
materiałów oraz dyskusji, w wyniku głosowania 10 głosami za, przy braku przeciwnych 
i  7 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały z autopoprawką 
zmieniającej uchwałę Nr 205/XVIII/19 z dnia 18 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu miasta Łomża na rok 2020 .  
 

 
                                                                                 Przewodniczący 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
 
                   Mariusz Tarka 
                  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


